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P r o t o k ó ł    Nr  XXXV/2022 
 

z  Sesji Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim 
z  dnia  25  stycznia  2022  roku 

odbytej w trybie zdalnym  
w  godzinach  od  1430  do  1540  

 
Otwarcia zdalnej XXXV sesji Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim 

dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim – Kazimierz 
Warylak.  

Stwierdził, że na stan ogólny 15 radnych w obradach XXXV sesji 
uczestniczy 13 radnych, co stanowi quorum uprawniające Radę Miejską do 
podejmowania uchwał. Dwóch radnych dołączyło w trakcie obrad. 

Ostatecznie w sesji uczestniczyło 15 radnych.   
Przewodniczący Rady powitał wszystkie osoby uczestniczące w sesji 

oraz przedstawił proponowany porządek obrad. 
 

Porządek obrad zdalnej XXXV Sesji Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim: 

1. Otwarcie sesji: 
    a/ stwierdzenie quorum 
    b/ przedstawienie porządku obrad 

 
2. Przyjęcie protokołu z XXXIV sesji Rady Miejskiej. 
 

3. Informacja Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym. 
 

4. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia szczegółowych 
warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze                     
i specjalistyczne usługi opiekuńcze w miejscu zamieszkania oraz 

szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia                  
z opłat oraz trybu ich pobierania.   

     a/ wprowadzenie do tematu –  Dyrektor MGOPS                      

                b/ dyskusja 
     c/ podjęcie uchwały Nr XXXV/234/2022  

 
5. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia aktualizacji „Lokalnego 
Programu Rewitalizacji dla Gminy Kamień Krajeński”. 

      a/ wprowadzenie do tematu – Inspektor  
      b/ dyskusja 

      c/ podjęcie uchwały Nr XXXV/235/2022   
 
6. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany 

studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego 
Gminy Kamień Krajeński.   
      a/ wprowadzenie do tematu – Kierownik Referatu RGIiGK   

      b/ dyskusja 
      c/ podjęcie uchwały Nr XXXV/236/2022   

 
7. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy stanowiącej 
przedłużenie ulicy Topolowej w Kamieniu Krajeńskim. 
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      a/ wprowadzenie do tematu – Kierownik Referatu RGIiGK    

      b/ dyskusja 
      c/ podjęcie uchwały Nr XXXV/237/2022   

 
8. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Kamień Krajeński. 

     a/ wprowadzenie do tematu – Skarbnik                           
     b/ dyskusja 
     c/ podjęcie uchwały Nr XXXV/238/2022 

 
9. Uchwała zmieniająca uchwałę Rady Miejskiej w Kamieniu 

Krajeńskim w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Kamień Krajeński 
na rok 2022.   
     a/ wprowadzenie do tematu – Skarbnik             

     b/ dyskusja 
     c/ podjęcie uchwały Nr XXXV/239/2022   

 
10. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej 
Powiatowi Sępoleńskiemu. 

      a/ wprowadzenie do tematu – Skarbnik 
      b/ dyskusja 
      c/ podjęcie uchwały Nr XXXV/240/2022   

 
11. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia sprawozdań z działalności 

stałych komisji Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim za 2021 rok.  
       a/ wprowadzenie do tematu – Przewodniczący Rady Miejskiej                         
       b/ dyskusja 

       c/ podjęcie uchwały Nr XXXV/241/2022  
 
12. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planów pracy stałych komisji 

Rady Miejskiej na 2022 rok.  
       a/ wprowadzenie do tematu – Przewodniczący Rady Miejskiej                         

       b/ dyskusja 
       c/ podjęcie uchwały Nr XXXV/242/2022   
 

13. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Miejskiej  
w Kamieniu Krajeńskim na 2022 rok. 

      a/ wprowadzenie do tematu – Przewodniczący Rady Miejskiej             
      b/ dyskusja 
      c/ podjęcie uchwały Nr XXXV/243/2022   

 
14. Informacje, komunikaty oraz sprawy bieżące.  
 

15. Zamknięcie obrad sesji.    
 

Radni 12 głosami za przedstawionym porządkiem obrad (1 głos 
nieoddany S. Lubińska, nieobecni D. Foleżyński oraz E. Rekowski). 

  

Imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu z sesji. 
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Przewodniczący Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim stwierdził, że 

Rada Miejska na XXXV sesji obradować będzie wg przedstawionego porządku 
obrad.      

 
Ad.2. Przyjęcie protokołu z XXXIV sesji Rady Miejskiej. 

 

Radni 13 głosami za przyjęciem protokołu z XXXIV sesji Rady Miejskiej 
(nieobecni D. Foleżyński oraz E. Rekowski). 

 

Imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu z sesji. 
 

Ad.3. Informacja Burmistrza z działalności w okresie międzysesyjnym. 
 

Informacja z działalności w okresie międzysesyjnym – w załączeniu do 

protokołu z sesji. 
  

Wobec braku dyskusji przystąpiono do kolejnego punktu obrad. 
 
Ad. 4. Wprowadzenia do tematu dokonała Dyrektor Miejsko – Gminnego 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Kamieniu Krajeńskim – Beata Błoch.    
 
Wobec braku dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej Kazimierz Warylak 

odczytał treść uchwały w przedmiotowej sprawie. 
 

Uchwała Nr XXXV/234/2022 Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim z dnia 
25 stycznia 2022 roku zmieniająca uchwałę w sprawie przyjęcia 
szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze            
i specjalistyczne usługi opiekuńcze w miejscu zamieszkania oraz 
szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia z opłat 
oraz trybu ich pobierania, podjęta została 13 głosami za (1 głos nieoddany             
S. Lubińska, nieobecny E. Rekowski).  
 
Imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu z sesji. 
 
Ad. 5. Wprowadzenia do tematu dokonała Inspektor - Natalia 

Szczepańska.    
 

Radny Sebastian Skaja zapytał czy to co dobudowywane jest przy 
posterunku policji było od początku zaplanowane. Podkreślił, że miała być 
winda zewnętrzna, a teraz stawia się kolejny budynek.   

 
Kierownik Referatu RGIiGK Andrzej Mazur stwierdził, że nie zaszły żadne 
zmiany. Jest to budowane na zewnątrz. W środku będzie winda. Muszą być 

zapewnione 2 kierunki ewakuacji. Nie ma możliwości innego wyjścia              
z pomieszczeń na piętrze. Jest to jedyne rozwiązanie, które zatwierdzone 

zostało przez wszystkie służby uzgadniające projekt. Będzie to wyjście                    
i ewakuacyjne dojście do budynku.  
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Wobec braku dalszej dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej Kazimierz 

Warylak odczytał treść uchwały w przedmiotowej sprawie. 
 

Uchwała Nr XXXV/235/2022 Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim z dnia 
25 stycznia 2022 roku w sprawie przyjęcia aktualizacji „Lokalnego Programu 
Rewitalizacji dla Gminy Kamień Krajeński”, podjęta została 14 głosami za 
(nieobecny E. Rekowski).  
 
Imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu z sesji. 

 
Ad. 6. Wprowadzenia do tematu dokonał Kierownik Referatu Rozwoju 

Gospodarczego, Inwestycji i Gospodarki Komunalnej – Andrzej Mazur.    
    
Wobec braku dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej Kazimierz Warylak 

odczytał treść uchwały w przedmiotowej sprawie. 
 

Uchwała Nr XXXV/236/2022 Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim z dnia 
25 stycznia 2022 roku w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany 
studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy 
Kamień Krajeński, podjęta została 14 głosami za (nieobecny E. Rekowski).  
 
Imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu z sesji. 

 
Ad. 7. Wprowadzenia do tematu dokonał Kierownik Referatu Rozwoju 

Gospodarczego, Inwestycji i Gospodarki Komunalnej – Andrzej Mazur.    
    
Wobec braku dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej Kazimierz Warylak 

odczytał treść uchwały w przedmiotowej sprawie. 
 

Uchwała Nr XXXV/237/2022 Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim z dnia 
25 stycznia 2022 roku w sprawie nadania nazwy ulicy stanowiącej 
przedłużenie ulicy Topolowej w Kamieniu Krajeńskim, podjęta została                  
14 głosami za (nieobecny E. Rekowski).  
 
Imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu z sesji. 

 
Ad. 8. Wprowadzenia do tematu dokonał Skarbnik Miasta i Gminy 

Kamień Krajeński – Piotr Gustyn.     
    
Wobec braku dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej Kazimierz Warylak 

odczytał treść uchwały w przedmiotowej sprawie. 
 

Uchwała Nr XXXV/238/2022 Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim z dnia 
25 stycznia 2022 roku zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kamień Krajeński, podjęta została 
14 głosami za (nieobecny E. Rekowski).  
 
Imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu z sesji. 
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Ad. 9. Wprowadzenia do tematu dokonał Skarbnik Miasta i Gminy 

Kamień Krajeński – Piotr Gustyn.     
    

Wobec braku dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej Kazimierz Warylak 
odczytał treść uchwały w przedmiotowej sprawie. 

 

Uchwała Nr XXXV/239/2022 Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim z dnia 
25 stycznia 2022 roku zmieniająca uchwałę Rady Miejskiej w Kamieniu 
Krajeńskim w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Kamień Krajeński na rok 
2022, podjęta została 14 głosami za (nieobecny E. Rekowski).  
 
Imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu z sesji. 
 
Ad. 10. Wprowadzenia do tematu dokonał Skarbnik Miasta i Gminy 

Kamień Krajeński – Piotr Gustyn.     
    

Radny Sebastian Skaja zwrócił się z prośbą, aby głosowanie nad różnymi 
dofinansowaniami dla Powiatu Sępoleńskiego odbywało się osobno. 
Podkreślił, że wspiera transport, ale uważa, że chodnik powinien powstać 

dopiero wówczas gdy są już wszystkie środki na to zadanie. Stwierdził, że to 
wszystko ładnie brzmi, a w rzeczywistości powstaje chodnik maksymalnie do 
200 metrów. Uważa, że będzie to kolejny chodnik donikąd, tak jak ma to 

miejsce w Orzełku. Podkreślił, że chodnik, o którym mowa ma być                    
z Kamienia Krajeńskiego do Dąbrowy. Uważa, że nie poprawi to 

bezpieczeństwa, ponieważ „100 czy 200 metrów wiosny nie czyni”. Poprosił, 
aby w przyszłości takie głosowania odbywały się osobno nad każdym 
zadaniem. Stwierdził, że jeżeli tak się nie stanie to składać będzie na sesji 

wniosek formalny o rozdzielenie tych zadań w głosowaniu.  
 Podkreślił również, że był w MGOK w Kamieniu Krajeńskim. Jeżeli 
chodzi o remont uważa, że dyrektor, pracownicy MGOK oraz inne 

zaprzyjaźnione i zaangażowane osoby stanęły na wysokości zadania. 
Pozytywnie odniósł się do efektów remontu. Podkreślił, że jest mu przykro, iż 

można tyle pieniędzy przeznaczyć na 100 metrów chodnika zamiast np. 
dofinansować salę widowiskową w MGOK. Stwierdził, że zagłosuje na tak, ale 
poprosił, aby w przyszłości głosowanie nad pomocą dla powiatu odbywało się 

osobno dla każdego zadania.    
 

Burmistrz Wojciech Głomski odpowiadając podkreślił, że przez 5 lat zbierane 
były środki i ul. Strzelecka została kompleksowo zrobiona. Stwierdził, że 
radny nie chce, aby w innym miejscu wyglądało lepiej niż na ul. Strzeleckiej.  

 
Radny Sebastian Skaja odpowiedział, że wypowiedzi o ul. Strzeleckiej są już 
nudne. Podkreślił, że wspiera wszelkie budowy i chciałby, aby były chodniki, 

ulice, a nawet autostrady. Stwierdził, że wszystko musi być robione z głową, 
a nie 100 metrów w Orzełku, 100 metrów w Dąbrowie.  

 
Radny Dariusz Foleżyński podkreślił, że chodniki są potrzebne. Nie jest 
dobrze jeżeli inwestycje są rozpoczęte, a nie zostały zakończone. Zwrócił się 

do radnego, aby nie mówił, że chodniki nie są potrzebne.  
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Radny Sebastian Skaja podkreślił, że nie powiedział, że chodniki nie są 

potrzebne tylko, że mają być budowane z głową, ponieważ wybudowanie 100 
metrów chodnika, który nigdzie nie prowadzi nie ma sensu. Opowiedział się 

za realizacją całej inwestycji chodnikowej w Orzełku, a nie 100 metrów 
chodnika co 5 lat.  
 

Radny Dariusz Foleżyński zgodził się z wypowiedzią poprzednika.  
 
Radna Natalia Marciniak podkreśliła, że nieładnie Pan Burmistrz wypomina 

ul. Strzelecką, ponieważ wszyscy się cieszą, że ten chodnik powstał. 
Podkreśliła, że to nie jest żaden argument, że ul. Strzelecka jest zrobiona              

i teraz inny odcinek nie ma być robiony. Odniosła się do rozpoczętego 
chodnika w Orzełku. Nie rozumie dlaczego ten chodnik nie ma zostać 
skończony. Wybudowanie na Dąbrowę to jest niebezpieczny odcinek. Radna 

zdziwiona była jednak faktem, że ma być to tylko 100 metrów. Podkreśliła, że 
radny Sebastian Skaja objechał ten teren i jest to odcinek tylko do 

skrzyżowania. Nie poprawi to bezpieczeństwa w Dąbrowie. Radna 
zastanawiała się dlaczego ma zostać rozpoczęta budowa nowego odcinka, 
która mija się z celem, a nie zostanie zakończona budowa chodnika                     

w Orzełku. Chciałaby, aby radni mieli wpływ na to co jest robione, w jakim 
zakresie i aby taka informacja do nich docierała.  
 

Burmistrz Wojciech Głomski podkreślił, że ul. Strzelecka jest bardzo dobrym 
przykładem zbierania przez 5 lat środków powiatu i gminy i wykonania 

inwestycji kompleksowo. Przez te lata zbierany był materiał, wykonana 
została kanalizacja deszczowa i na koniec zostało to kompleksowo wykonane. 
Burmistrz życzyłby sobie, aby każdy wykonywany odcinek był realizowany            

w ten sposób. Podkreślił, że takie są środki i tylko tyle można zrobić. Zwrócił 
uwagę, że w tym roku kończy się program naprawczy Powiatu Sępoleńskiego. 
Podkreślił, że będzie pierwszym, który złoży do Starosty wniosek                       

o zwiększenie puli środków z 25 tys. zł na 50 tys. zł. Za takie środki można 
zrobić dużo więcej. Podkreślił, że tak jak na komisjach zostało ustalone                

w roku bieżącym ma być wykonany odcinek w kierunku Dąbrowy, aby 
zabezpieczyć dzieci idące tym odcinkiem, a w przyszłym roku kontynuowany 
będzie chodnik w Orzełku.       

 
Radna Natalia Marciniak stwierdziła, że nie było to konsultowane z radnymi. 

Pan Burmistrz poinformował, że zadecydował, iż będzie robiona Dąbrowa. 
Radna podkreśliła, że ostatecznie przyjęła ten fakt, ale zaskoczona była, że 
chodzi o tak krótki odcinek. Nie poprawi to bezpieczeństwa na tym odcinku 

na wybudowanie do Dąbrowy. Odcinek w Orzełku został rozpoczęty, 
prowadzi donikąd, ponieważ nie dochodzi nawet do pierwszego zabudowania. 
Stwierdziła, że przez takie działania ostatecznie nikt nie jest zadowolony.  

 
Burmistrz Wojciech Głomski podkreślił, że ze względu na środki można 

zrobić tylko tyle, a nie więcej.  
 
Radna Patrycja Delekta odniosła się do chodnika w kierunku Dąbrowy 

pytając czy inwestycja ta jest przygotowana pod względem projektowym.      
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Burmistrz Wojciech Głomski odpowiedział, że tak. Z ubiegłorocznych 

środków były jednocześnie przygotowane Orzełek i Dąbrowa.  
 

Radna Patrycja Delekta zapytała również czy to co zostało wykonane                
w Orzełku obejmuje cały projekt czy jest to część projektu, jakiś etap. 
 

Burmistrz Wojciech Głomski odpowiedział, że jest to etap. Projekt jest gotowy 
tylko brakuje środków. Jeżeli środki byłyby większe to można by zrobić cały 
chodnik.  

 
Radna Patrycja Delekta nawiązała do 5-letniego okresu zbierania materiału 

na ul. Strzelecką i zapytała kiedy zakończy się zbieranie materiału na ul. 
Szkolną. Jest to najstarsze osiedle w Kamieniu Krajeńskim, a od 3-4 lat ma 
dopiero utwardzoną drogę i kawałek chodnika, czego nie posiada ul. Szkolna, 

ul. Słoneczna i ul. Wojska Polskiego.          
 

Burmistrz Wojciech Głomski podkreślił, że zależy to od możliwości 
budżetowych. Jeżeli byłyby środki to nie byłoby problemu na dokończenie.  
 

Radny Dariusz Foleżyński stwierdził, że cały czas mówione jest przez 
urzędników i przez Pana Burmistrza, że w pierwszej kolejności trzeba 
inwestować w te osiedla, które już tak długo czekają, a teraz nagle powstaje 

nowe osiedle i ono dostaje już środki na chodnik. Radny nie potrafi tego 
zrozumieć. Poprosił Pana Burmistrza o konsekwencje w tym co mówi oraz              

w swoich działaniach.     
 
Wobec braku dalszej dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej Kazimierz 

Warylak odczytał treść uchwały w przedmiotowej sprawie. 
 

Uchwała Nr XXXV/240/2022 Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim z dnia 
25 stycznia 2022 roku w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi 
Sępoleńskiemu, podjęta została jednogłośnie 15 głosami za.  
 
Imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu z sesji. 
 

Ad. 11. Wprowadzenia do tematu dokonał Przewodniczący Rady 
Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim – Kazimierz Warylak.     

    
Przewodniczący Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim Kazimierz Warylak 
poinformował, że sprawozdania przedstawione zostały podczas posiedzeń 

komisji Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim.    
 
Wobec braku dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej Kazimierz Warylak 

odczytał treść uchwały w przedmiotowej sprawie. 
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Uchwała Nr XXXV/241/2022 Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim z dnia 
25 stycznia 2022 roku w sprawie przyjęcia sprawozdań z działalności stałych 
komisji Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim za 2021 rok, podjęta została 
jednogłośnie 15 głosami za.  
 
Imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu z sesji. 

 
Ad. 12. Wprowadzenia do tematu dokonał Przewodniczący Rady 
Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim – Kazimierz Warylak.     

 Następnie Przewodniczący poszczególnych komisji stałych Rady 
Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim odczytali plany pracy na 2022 rok.  

 
Wobec braku dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej Kazimierz Warylak 
odczytał treść uchwały w przedmiotowej sprawie. 

 
Uchwała Nr XXXV/242/2022 Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim z dnia 
25 stycznia 2022 roku w sprawie przyjęcia planów pracy stałych komisji 
Rady Miejskiej na 2022 rok, podjęta została jednogłośnie 15 głosami za.  
 
Imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu z sesji. 
 
Ad. 13. Wprowadzenia do tematu dokonał Przewodniczący Rady 

Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim – Kazimierz Warylak.     
  

Wobec braku dyskusji Przewodniczący Rady Miejskiej Kazimierz Warylak 
odczytał treść uchwały w przedmiotowej sprawie. 

 

Uchwała Nr XXXV/243/2022 Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim z dnia 
25 stycznia 2022 roku w sprawie przyjęcia planu pracy Rady Miejskiej                 
w Kamieniu Krajeńskim na 2022 rok, podjęta została jednogłośnie 15 głosami 
za.  
 
Imienny wykaz głosowania – w załączeniu do protokołu z sesji. 
 
Ad.14. Informacje, komunikaty oraz sprawy bieżące.  

 

Burmistrz Wojciech Głomski poinformował, że Gmina Kamień Krajeński 
będąca w systemie ratownictwa drogowego dostała przydział środków na 

zakup samochodu strażackiego. Prawdopodobnie będzie dofinansowanie            
w wysokości 50%. Zwrócił się z pytaniem do Wysokiej Rady czy wyraża 
zgodę, aby szukać źródła finansowania na to zadanie.  

 
Radny Jacek Kucharski podkreślił, że od 20 lat oczekiwany jest nowy 

samochód. Od 10 lat czynione są usilne starania w tym kierunku. Stwierdził, 
że jeżeli jest mowa o 50% dofinansowaniu to czy to będzie 400 czy 500 tys. zł 
trzeba to wykorzystać, ponieważ ceny z dnia na dzień idą do góry. Uważa, że 

jest to ostatni moment, aby skorzystać z takiego dofinansowania.  
 
Burmistrz Wojciech Głomski zapytał czy takie jest stanowisko całej Rady              

i czy może z Panem Skarbnikiem przygotować model dofinansowania.  
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Radna Natalia Marciniak podkreśliła, że zgadza się z wypowiedzią radnego 

Jacka Kucharskiego. Stwierdziła, że samochód ten jest bardzo potrzebny. 
Zwróciła się z prośbą do Burmistrza i Skarbnika o informację co w związku        

z tym nie zostanie zrobione. Budżet nie jest „z gumy” i jeżeli będzie 
realizowane to zadanie to z czegoś trzeba zrezygnować. Poprosiła                   
o przekazanie takiej informacji.  

 
Przewodniczący Rady Miejskiej Kazimierz Warylak również poparł realizację 
tego zadania.  

 
Burmistrz Wojciech Głomski podkreślił, że w uchwale budżetowej zapisane 

jest 200 tys. zł. Poinformował, że Gmina Kamień Krajeński otrzymała 500 
tys. zł tzw. covidowego za wyszczepienia. Jest propozycja 200 tys. zł                      
z budżetu i 200-250 tys. zł z tych „środków covidowych”. Zweryfikowane 

zostanie czy można te środki przeznaczyć na takie zadanie. Jeżeli będzie taka 
możliwość to zostanie to przeznaczone na współfinansowanie do zakupu 

samochodu strażackiego.   
   
Ad.15. Zamknięcie obrad sesji.    
 

K. Warylak – w związku z wyczerpaniem porządku sesji, zamykam obrady              
XXXV sesji Rady Miejskiej w Kamieniu Krajeńskim. Dziękuję wszystkim za 
obecność. 
 

Na tym obrady XXXV sesji zakończono.   
 

                                                             P r z e w o d n i c z ą c y  

 Protokołowała                                                Rady Miejskiej 

/-/  Izabela Turzynska 

                                                               /-/ Kazimierz Warylak  


